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Abstract (en)
[origin: WO2010078856A1] The invention relates to an apparatus for a checkpoint, comprising a controlled access passage, the exit of which is
closed by an exit door (gate). Said exit door (5) opens in response to a signal of at least one biometric unit (8) which is arranged in the controlled
access space (3) and by which the biometric features of a person desiring passage can be detected, and said biometric unit (8) is arranged frontally
opposite of the entrance to the controlled access space (3) and preferably integrated in the exit door (5) of the controlled access space (3). A person
entering the controlled access space (3) is therefore immediately located quasi automatically in the correct position for detection by the biometric
unit (8), which is to say, frontally opposite of the biometric unit.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zur Personendurchgangskontrolle mit einer Durchgangsschleuse, deren Ausgang durch eine Ausgangstür
(Gate) verschlossen ist. Diese Ausgangstür (5) öffnet sich auf ein Signal von mindestens einer, im Schleusenraum (3) angeordneten, biometrischen
Einheit (8), mit der biometrische Merkmale einer den Durchgang begehrenden Person erfasst werden können, und diese biometrische Einheit (8) ist
frontal gegenüber dem Eingang zum Schleusenraum (3) angeordnet und vorzugsweise in die Ausgangstür (5) des Schleusenraums (3) integriert.
Eine den Schleusenraum (3) betretende Person befindet sich damit quasi zwangsläufig sofort in der für die Erkennung durch die biometrische
Einheit (8) richtigen Position, d.h. frontal gegenüber der biometrischen Einheit.
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